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Äldrerådets möte 

Tid Torsdag 14.9.2023 kl 9-11 

Plats Stadshuset, stadsstyrelsens mötesrum, Stadshusgatan 9 

Närvarande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Borta 

Carl-Johan Numelin, ordförande 
Leena Sorjonen 
Lars Heinonen 
Kirsti Hiltunen 
Ove Blomqvist 
Anja Luoma 
Ros-Mari Aarttila 
Soili Koskelainen 
Maija Eklöf, sekreterare 
 
Hilkka Knuuttila 
 

 
1 Mötet öppnas 

Ordförande öppnade mötet kl. 9.02  
 

2 Mötets laglighet och beslutförhet 
Mötet konstaterades vara lagenligt sammankallat och beslutsfört. 
 

3 Val av protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes Anja Luoma och Ove Blomqvist.  

 
4 Godkännande av föredragningslistan  

Borgå stads invånartidning, öppen diskussion om idén och 
plan/kommunikationsspecialisten Mia Grönstrand fick förhinder. 
Hon kommer att bjudas in till nästa möte. I övrigt godkändes 
föredragningslistan. 
 

5 Kokon/VD Kalle Myllymäki  
Situationen för utvecklingen av Kokon presenterades för rådet, 
vilket väckte diskussion. I diskussionen kom ökningen av antalet 
äldre och beaktandet av detta även i planeringen av Kokon. Detta 
kommer den framtida operatören av Kokon att ta hänsyn till. En 
framkomlig tillgång till vattnet planeras för Kokon badinrättning, och 
nuvarande omklädningsrum kommer att renoveras för att vara 
framkomligt.  
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6 Klimat- och miljöprogram 2024–2027/ Expert på hållbar utveckling 
Sanna Päivärinta.  
Utkastet till Borgå klimat- och miljöprogram presenterades för 
rådet. Borgå har som mål att vara koldioxidneutral 2030, vilket 
också är det långsiktiga målet för Klimat- och miljöprogrammet. 
Borgå har ett klimatprogram, ett miljöprogram och en färdplan för 
cirkulär ekonomi, dessa kombineras i detta program. Diskussionen 
kretsade kring klimatets tillstånd, värme och infektionssjukdomar 
och framför allt hur och var man skall beakta äldres välmående i 
framtidens klimat- och miljöarbete. Frågorna besvarades och det 
behöver inget separat utlåtande.  
 

7 Deltagande budgetering – lägesöversikt/Deltagande koordinator 
Maija Eklöf. 
Rådet informerades om processen för deltagande budgetering och 
att röstningen har börjat den 14 september. Det fanns 382 idéer, 
varav 32 gick vidare till omröstningen. Rådets medlemmar ombads 
vidarebefordra meddelandet till sina egna föreningar 
 

8 Kommande evenemang 
o De äldres vecka, situationsbild, ansvarsfördelning och 

kommunikation 
Sekreteraren presenterade kort programmet för veckan och 
berättade om kommunikationsplanen. Äldrerådet anser att 
ramarna för programmet är bra. 
Äldrerådets medlemmar ombads vidarebefordra meddelandet 
till sina egna föreningar. 

o Äldrerådsseminarium 11.10.23 i Sibbo. Programmet skickades 
till äldrerådets medlemmar. 

o DJ Börje disco på Konstfabriken 31.10.23 kl 14-16. Gratis 
tillställning. 

 
9 Stadens olika nämnder 

Inget särskilt att notera. 
 

10 Hälsningar från välfärdsområdets äldreråd 
Leena Sorjonen informerade om aktuella ärenden. Utmaningar vid 
rekrytering.   

 
11 Övriga ärenden 

o Medlemmarnas telefonlista uppdaterades och distribuerades till 
deltagarna.  

o Äldrerådets dag ordnas i Gamla studenthuset i Helsingfors 
8.11.2023. Vid evenemanget deltar 1-2 representanter för 
äldrerådet. Det beslutades att Leena Sorjonen och Anja Luoma 
skulle delta i evenemanget.  
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o Borgå stad har beställt tillgängliga valbås till varje 
röstningsställe.  

o Enkät om äldrerådens möjligheter att påverka. Vid mötet kom 
man överens om att sekreterarna skulle fylla i och gå igenom 
med ordföranden. Svaren kommer också att skickas till 
medlemmarna i äldrerådet för kännedom 

o Rådets medlemmar diskuterade hur mötena skulle organiseras 
och beslutade att hålla sig till personliga möten 

o Det beslutades att möten i framtiden alltid kommer att hållas 
från kl 9 -11.  

o Förvaltningsdirektör Roope Lenkkeri bekräftade att  
stadsstyrelsens beslut om verksamhetsstadgan också innebar 
att det nuvarande äldrerådet fortsätter sin mandatperiod fram till 
sommaren 2025. Inget separat beslut kommer att fattas. 

o Höstens möten och eventuella gäster 
- 12.10.2023, kl 9-11, Vi frågar Medborgarinstitutet och om Mia 
Grönstrand kan delta 
- 23.11.2023, kl 9-11, Borgå stads välfärdsplan 2024-2025/ 
Petra Bärlund-Hämäläinen 
- Som gäster har även föreslagits Sari Myllynen/ Turism och 
evenemang och bibliotekets representant. 

 
12 Mötet avslutas 

Ordförande avslutade mötet kl. 11.02 
 
 
 

Carl-Johan Numelin  Maija Eklöf 
ordförande   sekreterare 

 

Protokolljusterare 

 

Anja Luoma   Ove Blomqvist 

 

Bilagor  - 
 


